
HØSTNYTT FRA PARSELLEN PÅ HOLMARKA. 
 

Nå er det en stund siden vi la ut noe fra Parsellen på Holmarka. Mye har skjedd siden sist, både av 

såing og planting. Nå er faktisk det meste høstet også. 

Etter et mildt sagt begredelig år i fjor, var det noen spente «dyrkere» som startet opp i vår. Snøen låg 

lenge syntes parsellfolket, men så snudde det. Ting begynte å spire og gro, og messengergruppa ble 

flittig brukt. Der ble det stilt spørsmål både til mentorene, og til hverandre. Det ble lagt ut 

skrytebilder, matoppskrifter, og avtaler for vanning, dugnad, m.m. Hele tiden var det med en god 

tone, og samarbeidsånden hadde ikke blitt noe dårligere.   

                          

 

 

 



Det ble opprettet en felles kasse til diverse utgifter, og bålpanne og lyslenker ble innkjøpt. Det sosiale 

skulle også taes vare på. Før ferien ble mentorene invitert til sommerfest på Parsellen. En riktig så 

koselig kveld med nydelig mat som ble grillet på den nye bålpanna. 

 

   

 

Utover sommeren kunne de første grønnsakene høstes inn og spises. I motsetning til fjoråret var det 

god avkastning i år og alle delte med hverandre av overskuddet. Det ble stadig delt tips og oppskrifter. 

                                                                 

 

Det ble mye squash utover sommeren, så kreativiteten var stor. Mange tips om hva man kunne bruke 

den til. 

I fjor ble jordbærplantene dekket av halm, og alt gresset som ble klippet, ble lagt på til jorddekke. I år 

fikk vi saueull av en bonde som ble brukt til jorddekke både til squashplantene og inne i drivhuset. Alt 

dette jorddekket ble brukt for å gi næring til plantene, og for å hindre ugresset i å ta overhånd. 



                                                      

 

 

 

Bærhøsten var også god i år, og det  

ble mye sylting og safting rundt om i hjemmene. 

            

 

Det ble rikelig med Aronia også. Bærene ble brukt bl.a. til gele og likør. 

 

Alt i alt har det vært et godt år i Parsellen, og planene for neste år har allerede begynt å ta form. Det 
som skjer i nærmeste fremtid blir nok reparering av gjerdet og bygging av ny port. Handyman Dagfinn 
Kleppe stiller gjerne opp på slike prosjekt.  
Grunnprinsippet i Parsellen er å dyrke jorden og gjøre den mer fruktbar ved hjelp av bl.a. 
naturgjødsel, Bokashi, jorddekke osv. Ingen sprøytemidler blir brukt. Vi ønsker å legge til rette for et 
godt miljø for pollinatorer, fugleliv, m.m. Tiltak som er gjort for å få til dette er å sette opp fuglekasser, 
plante blomster som tiltrekker seg bier, humler m.m.   
Nå er Parsellfolket selvgående. De har søkt og delt kunnskap, og lært gjennom erfaring. Vi gleder oss 
til fortsettelsen. 
 



 

 

 

 

 

 


